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Skolebestyrelsesmøde/Fællesrådsmøde den 23/1 2023 kl. 19.00-21.00: 
møde  

Taulov – personalerum 

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Alfred 9.a 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Peter Bay Rasmussen, Karin Jeppesen, 
Casper Vig Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen 
Ordstyrer: Mette Adriansen 

Fraværende: Casper, Tone 

0. Godkendelse af referat og dagsorden.  

Skolebestyrelsesmøde – 19.00-20.00 

1.       Efterretningspunkt  
          Nyt fra eleverne: Nyt fra vores elevrepræsentanter.  Elevrådsmøde – ønske om at få skolefest  
                                          igen – Alfred er i gang med at planlægge en kommunal idrætsdag sammen 
                                          med andre skoler – undersøge om en dag mere med ”presset” skoledag,    
                                          som kan slutte kl.14.00 – henvendelse skal til Jens. 
          Nyt fra medarbejderne: Arla maskinen kan sættes i gang igen med en ”skolekort”-løsning. Se  
                                                       skolepenge.dk – firmaet Bentax skal lige installere det sidste på 
                                                        Arla maskinen, så sættes den i gang igen – ca. 31/1-23. 
          Nyt fra formanden:    Intet nyt. 
          Nyt fra ledelsen: 
- Budget og økonomi –2022 – budget 2023 – Regnskabet for 2022 bliver på et lille overskud 

under 100.000 kr 
- Status personale – ingen ændring - ressourcepædagog fortsætter også. 
- Øvrigt. Orientering om stigende forespørgsel om ferie udenfor skolernes oprindelige ferie. 
         

2. Skolemad – håb om afgørelse 
Brian og Lise præsenterer – bestyrelsen afgør. 
En fin tilkendegivelse fra en udbyder (Kokkens kantine), som er ved at udarbejde et skolemads-
tilbud. Firmaet er ikke nystartet, men omstruktureret og har fået tilsendt et forslag af Brian med 
skolens ønsker til indhold. 
SB er orienteret og får den endelige prisliste, når firmaet har udarbejdet et konkret forslag. SB er 
indtil videre positivt indstillet. Det endelige setup afventes. SB godkender, at skolen laver en 
prøveperiode, som defineres mellem skole og udbyder.  

3. Forberedelse af fællesrådsmøde 
- Fællespunkt – vækst i distriktet 
- Dagtilbudspunkt: Modulordning 
- Skolens punkt: Budget og nedgang i serviceydelser, 

 
Se nedenfor 

 

4. Evt. Ingenting 
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 Fællesrådsmøde med politikerbesøg – fælles Fjordbakkedistrikt - dagtilbud skole -20.00-21.00 

1. Præsentationsrunde 
Kort runde med præsentation af ansatte, forældre og politikere – afbud fra 3 politikere (Pernille, 
Ole og Connie. Tilstede Cecilie og Palle 
Cecilies oplæg: 
Ny Børne- og unge politik skal laves – den gamle er ca. 7 år gammel. Byrådet vil gerne lave en vision først.  
Visionen giver lidt udfordringer – stærke forventninger til at børnene kommer til at fylde noget – den skal 
være ambitiøs. 
23/2 tids-og procesplan for politikken. Foråret skal  herefter få input fra alle interessenter for børn- og unge 
i Fredericia Kommune. Gode erfaringer fra Fritidspolitikken – en del workshops skal være på teams, idet det 
giver flere deltagere med et aktiv stemme. Også workshops som foregår fysisk. 
Alt samles til et udkast til den nye Børne-og ungepolitik i august. Skrives sammen på en sådan måde, at det 
kan huskes – ikke for stor og omfattende. En kortfattet og visuel politik. Formatet skal være åben – plakat? – 
video? – kom med forslag. Det skal virke, så godt som muligt. Høring i september. 
Oktober/november godkendes politikken. Derefter skal den implementeres.  
Ikast/Brande – Holstebro – Silkeborg har lavet spændende politikker, som kan ses. 

 
 
 

2. Fællespunkt: Børne/Elevtalsvækst i distriktet – særligt med fokus på Skærbæk 
Et stigende børnetal i området pga. mange nye udstykninger. Daginstitutionerne er presset på plads. 
Infrastrukturen gør det vanskeligt at sende børn til andre daginstitutioner end forældrenes ønske. Herslev 
har plads endnu. 
 Overvej at se på kapaciteten på skoleområdet, som bliver næste station for børnene. 

 

3. Dagtilbud punkt: modulordning 
Fra 37 timer til 42 timers-moduler. Lovgivningen siger, at der skal være et 30-timers og et fuldtids-modul. 
Der regnes på det og svar kommer i løbet af foråret. Demokrati er ”langsom”. Der ønskes mere 
gennemsigtighed i forhold til normeringen i daginstitutionerne. 

 

4. Skolepunkter:  
a) Budgetbetingede servicenedskæringer 
b) Attraktive udskolingsbygninger og plads til fritid 

Et faktuel tab i forhold budget 22 til budget 23 pga. bl.a. lønstigninger, som ikke er regnet ind i nye 
budgetter. Der er mange elever i specielt udskolingsklasserne. Der skal reduceres og SB er bange for at der 
skal ske reduktion på specielle tiltag, som Expressen og mellemformer. 
Der er sket nedskæringer og politikerne har prioriteret, at det skulle gå mindst muligt ud over skolerne. 
Men der skal reduceres med 23 mio. kr., og børneområdet samlet set blev ikke ramt. 
Tildelingsmodellen skal måske tages op igen af politikkerne. 

 
 


